
Welke activiteiten zijn de afgelopen 4 jaar door of mede dankzij de externe
buurtsportcoaches georganiseerd?
Hoe wordt ervoor gezorgd dat deze activiteiten door kunnen blijven gaan wanneer de
buurtsportcoaches in dienst komen van de gemeente? 
Hoe wordt ervoor gezorgd dat het activiteitenaanbod nog verder wordt uitgebreidt?
Vanwaar de keuze om de rol van buurtsportcoach 0-12 wel over te laten aan externe
inhuur (van één partij)?  
Op welke wijze is de regeling van buurtsportcoaches momenteel verwerkt in de
gemeentelijke subsidieregelingen?
Zijn er wijzigingen in deze subsidieregelingen nodig om deze verandering door te
voeren (zo ja, welke)?  

Gelezen de ingekomen brief (2022-510 A - B&W - Toekomst buurtsportcoachregeling en
beëindiging subsidierelaties) met betrekking tot buurtsportcoaches, heeft D66 de volgende
vragen. 
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